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GIVRO

GIVRO PR SET 
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Elements of the GIVRO LED system / Zubehör für GIVRO LED Lichtschlauchsysteme

 plastic

 Kunststo� 

GIVRO PR SET: powered 220-240V~; 50/60Hz is used to connect power supply to the LED rope / GIVRO-90L is used to connect two sections of LED 
rope at an angle of 90O / GIVRO-I used to connect two sections of LED rope linearly / GIVRO-T is used to connect three sections of LED rope to form a „T” 
shape / GIVRO-X is used to connect three sections of LED rope to form an „X” shape / GIVRO-PEND is used to attach the LED rope to a mounting surface; 
pack of 10 pieces / GIVRO-Z is used to close the free ends of the LED rope, pack of 3 pieces
das GIVRO PR SET wird gespeist von 220-240 V Wechselstrom, 50/60 Hz und dient zum Anschluss an die Versorgung eines Schlauches / das GIVRO-90L 
dient zum Anschluss von zwei Schlauchstücken in einem Winkel von 90° / das GIVRO-I dient zum linearen Anschluss von zwei Schlauchstücken / das 
GIVRO-T dient zum Anschluss in T-Form von drei Schlauchstücken / das GIVRO-X dient zum Anschluss in X-Form von drei Schlauchstücken / das GIVRO-PEND 
dient zur Befestigung des Schlauches an der Montagefl äche, Verpackung mit 10 Stück / das GIVRO-Z dient zum Verbergen freier Schlauchstücke, Verpackung 
mit 3 Stück

GIVRO PR SET 08637 connecting cord / Anschlussleitung 1/-/75 167

GIVRO-90L 08636 connector 90° / Verbinder 90° 1/-/300 8

GIVRO-I 08639 connector “I” / Verbinder “I” 1/-/700 4

GIVRO-T 08641 connector “T” / Verbinder “T” 1/-/300 12

GIVRO-X 08635 connector “X” / Verbinder “X” 1/-/300 14

GIVRO-PEND 08640 suspension / Aufhängung 1/-/250 13

GIVRO-Z 08638 stopper / Blende 1/-/500 5
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